
 

 

 
Indieners: Democraten Voerendaal  
        
Aan het college van B & W van de Gemeente Voerendaal 
         
Voerendaal, 3 mei 2020 
 
Onderwerp: Beëindiging meest verregaande functionele integratie met de Gemeente Simpelveld 
 
Geacht College, 
 

Tot onze grote verbazing hebben wij 28 april jl. vernomen dat de Gemeente Simpelveld m.b.t. de meest 
verregaande functionele integratie (één directie, één managementteam, vier geïntegreerde afdelingen 
en zoveel mogelijk harmoniseren), eenzijdig heeft besloten om deze te beëindigen. In de 
raadsinformatiebrief die we hebben ontvangen staat vermeld dat de Gemeente Simpelveld het initiatief 
genomen heeft om deze verregaande vorm van samenwerking te herijken en bij te stellen: Terugkeren 
naar het oorspronkelijke en haalbare voornemen: een optimale samenwerking op het gebied van 
kwaliteit, kwetsbaarheid, kansen en kosten. Zodanig dat we het gewenste resultaat bereiken. Kortom: 
elkaar versterken in plaats van veranderen. Deze rigoureuze stap, niet de keuze van het college van 
B&W van de Gemeente Voerendaal heeft nogal wat consequenties en daar hebben we enkele vragen 
over:  

 

1. Tijdens de raadsvergadering van 13 februari jl. is het Kredietvoorstel t.b.v. implementatiekosten 
realiseren 1 ICT omgeving voor geïntegreerde ambtelijke organisatie Voerendaal/Simpelveld aan de 
orde geweest en daar heeft onze gemeenteraad ingestemd met een financiële bijdrage aan de 
Gemeente Simpelveld van €117.750,- Is het mogelijk om dit raadsbesluit terug te draaien, cq 
ongedaan te maken nu er geen gezamenlijke ICT omgeving meer aan de orde is, nu de Gemeente 
Simpelveld eenzijdig dit besluit heeft genomen? 

2. Kan het college ons verder inzicht geven in de totale consequenties van dit besluit en wat betekent 
dit o.a. voor de eerder genoemde doelstellingen(4 K’s)? 

3. Hoe staat het met de totale kosten die er sinds de start gemaakt zijn m.b.t. de functionele 
integratie en wat betekent dit voor onze gemeente? Wordt er gekeken naar mogelijkheden om 
deze kosten gecompenseerd te krijgen? 

4. Zijn er clausules opgenomen in de overeenkomsten: Wat als er een van de partners zich 
onverhoopt terugtrekt uit de afgesproken/overeengekomen functionele integratie?  

5. Hoe gaan we om met de begrotingspost 2020 m.b.t. de functionele integratie? Worden deze kosten 
nu niet gemaakt? 

 
Graag zien we woensdag 6 mei a.s. tijdens de extra raadsvergadering een eerste reactie van het college 
tegemoet! 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Fractie Democraten Voerendaal 
 
Siem van Dinther 
Mike Doutzenberg 
Cindy Giesen 
Joep Heuts 
Charlyne Bartels 

 

 


